
RAD\ GMINY 
CEWICE 

Protokół  Nr XX V/2021 
z sesji Rady Gminy Cewice 

w dniu 25 marca 2021 r. 

Obecni na sesji:  
- radni wg listy obecności, 
- Wójt Gminy, 
- Skarbnik Gminy, 
- zaproszeni goście, 
- radca prawny, 
- protokolant. 

Ad. 1. 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice - Pan Wiesław Keller przywitał  
wszystkich zebranych i otworzył  XXV sesję  Rady Gminy Cewice. Następnie 
stwierdził  prawomocność  obrad, ponieważ  obecnych było 14 radnych. 
Nieobecna radna: M. Dz. Po czym poprosił  wszystkich o powstanie i uczczenie 
minutą  ciszy pamięć  zmarłego, byłego radnego Rady Gminy Cewice 
z Siemirowic - Pana A. T. oraz zmarłej żony byłego Wójta Gminy Cewice - 
Pani I.P. 

W dalszej części Przewodniczący Rady Gminy oddał  głos Panu Wójtowi Gminy 
Cewice - Pan Jerzy Bańka wraz z Prezesem Zarządu Polskiego Czerwonego 
Krzyża oddział  w Lęborku - Panem P. B. wręczyli odznaczenia oraz 
podziękowania honorowym krwiodawcom z terenu Gminy Cewice tj.: Panu 

S W.K., Panu K.H., Panu P. Ch. oraz Panu S.P. 

Ad. 2 

Pan Wiesław Keller odczytał  porządek obrad, który przedstawiał  się  
następująco: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu bez odczytywania z ostatniej sesji Rady Gminy 

Cewice w dniu 25 lutego 2021 r. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice 

na rok 2021 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
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c) opinie Komisji stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr III/30/20 18 Rady Gminy 
Cewice z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie ustanowienia zasad na jakich 
Soltysom z terenu Gminy Cewice oraz Przewodniczącemu Zarządu 
„Osiedla Na Skarpie" w Siemirowicach przysługują  diety oraz zwrot 
kosztów podróży służbowych 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich 
zbywania i wykupu 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Banku 
Gospodarstwa Krajowego na wyprzedzające finansowanie działań  
finansowych ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej 
w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na utworzenie 
w budżecie gminy funduszu sołeckiego w 2022 r 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Cewice 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 

2 



c) opinie Komisji stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

10.Podjęcie uchwały w sprawie przekazania według właściwości petycji 

w przedmiocie wyrażenia opinii w sprawie przeprowadzenia referendum 
ludowego 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

11 .Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę  
nieruchomości stanowiących mienie gminy Cewice 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

12.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy 
Cewice na rok 2021" 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

13 .Podjęcie uchwały w sprawie przekazania projektu regulaminu 
dostarczania wody i odprowadzenia ścieków obowiązującego na terenie 
Gminy Cewice do organu regulacyjnego 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały 

14.Sprawozdanie z wykonania uchwał  Rady Gminy i informacje Wójta 
Gminy. 
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15. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy: 
a) przedstawienie wniosków i opinii komisji stałych, 
b) pozostałe informacje. 

16.Interpelacje i zapytania, zgłaszane postulaty i oświadczenia radnych. 
17.Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 
18.Zapytania i oświadczenia sołtysów i przewodniczących zarządów 

jednostek pomocniczych. 
19.Zaniknięcie obrad sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy - Pan Wiesław Keller zapytał, czy ktoś  
chciałby zgłosić  uwagi do przedstawionego porządku obrad? 

Nie zgłoszono żadnych uwag. W związku z tym przystąpiono do głosowania 
odczytanego przez Pana W. Kellera porządku obrad XXV sesji Rady Gminy 
Cewice: 
za-14, 
przeciw - 0, 
wstrzymało się  - 0. 

Protokół  z głosowania stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ad.3 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół  z XXIV sesji 

sporządzono w terminie zgodnym ze Statutem Gminy Cewice, był  przesłany 

wszystkim radnym do zapoznania się, a także godzinę  przed sesją  wyłożony był  
do wglądu w sali obrad nr 1 Urzędu Gminy, w celu zapoznania się. 

Uwag do protokołu nie było, więc przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 

protokołu z XXIV sesji Rady Gminy Cewice bez odczytywania: 

za-14, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Protokół  z głosowania stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ad. 4 
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Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 4 porządku obrad: podjęcie 

uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice na rok 2021. 

Wójt Gminy omówił  zmiany w uchwale budżetowej Gminy Cewice na rok 2021 

na podstawie uzasadnienia stanowiącego załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 

uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Pan Grzegorz Partyka przedstawił  pozytywną  opinię  do odczytanego projektu 

uchwały w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Cewice. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 

uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Maria Bachan - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej również  przedstawiła 
pozytywną  opinię  do projektu uchwały w imieniu w/w Komisji. 

Pozytywną  opinię  do odczytanego projektu uchwały przedstawiła również  Pani 
Anna Kubica w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 
i Sportu Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały ze zmianą  zgłoszoną  przez 
Skarbnika Gminy: 
za- 14, 

przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice - Pan W. Keller odczytał  treść  punktu 
5 porządku obrad: podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr III/30/2018 
Rady Gminy Cewice z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie ustanowienia zasad na 
jakich Sołtysom z terenu Gminy Cewice oraz Przewodniczącemu Zarządu 
„Osiedla Na Skarpie" w Siemirowicach przysługują  diety oraz zwrot kosztów 
podróży służbowych. 
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Wyjaśnień  do uchwały udzielił  Wójt Gminy Cewice na podstawie uzasadnienia 
stanowiącego załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Pani Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za- 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 6 

Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 6 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich zbywania i wykupu. 

Pani M. Franciszczak - Skarbnik Gminy Cewice udzieliła wyjaśnień  do 

powyższej uchwały, na podstawie uzasadnienia do niniejszej uchwały, które 

stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 

uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 

przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 

za-14, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 7 

Pan Wiesław Keller - Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 7 porządku 

obrad: podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Banku 

Gospodarstwa Krajowego na wyprzedzające finansowanie działań  finansowych 

ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej w ramach Programu 

Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020. 
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Maria Franciszczak - Skarbnik Gminy Cewice udzieliła wyjaśnień  do 

powyższej uchwały, na podstawie uzasadnienia do niniejszej uchwały, które 

stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 

uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za- 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice - Pan W. Keller odczytał  treść  punktu 
8 porządku obrad: podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na 
utworzenie w budżecie gminy funduszu sołeckiego w 2022 r. 

Wyjaśnień  do uchwały udzielił  Wójt Gminy Cewice na podstawie uzasadnienia 
stanowiącego załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Pani Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. Następnie 
poinformowała, że w/w uchwała była wielokrotnie analizowana i stwierdziła, 
iż  niewyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie gminy będzie polegało na 
tym, że środki te nie zostaną  przyporządkowane do poszczególnych sołectw. 
Natomiast w budżecie Gminy zgodnie z rekomendacją  Wójta Gminy będzie 
zabezpieczone 300 tys. zł  i dzięki temu w danym, roku będzie można 
w wybranych sołectwach zrealizować  konkretne zadania od początku do końca, 
a w kolejnych latach w następnych sołectwach. Podkreśliła, że istotne jest to, by 
poszczególne zadania były wykonywane od początku do końca w danym roku 
z uwagi na wysokie koszty związane z rozciąganiem w czasie realizacji 
poszczególnych inwestycji w sołectwach. Zapytała Wójta Gminy, czy tak należy 
tę  kwestię  rozumieć. 

Pan Wójt wyjaśnił, że tak i podał, konkretne przykłady kosztów związanych 
z przeciąganiem się  w czasie realizacji poszczególnych inwestycji w sołectwach. 
Podkreślił, że jeśli taka- zaproponowana na chwilę  obecną  realizacja funduszu 

7 

• 



sołeckiego się  nie sprawdzi, wówczas można powrócić  do poprzedniego 
systemu. 

Radna M. Bachan - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej wyraziła swoje 
poparcie dla omawianej uchwały rekomendując ją  jako ekonomicznie 
uzasadnioną. 

Radny Z. Tryba miał  pytania, co do wysokości kwoty (300 tys. zł) 
wyodrębnionej w budżecie gminy na realizację  inwestycji w poszczególnych 
sołectwach. 

Pan Wójt poinformował, że na chwilę  obecną  zabezpieczono kwotę  300 tys. zł. 
Jeżeli inwestycje będą  droższe wówczas będzie dokonywana zmiana. 
o tym zdecyduje Rada Gminy dokonując zmian w uchwale budżetowej. 
Zwrócił  uwagę  na fakt, iż  w poszczególnych sołectwach realizowane są  również  
irme inwestycje, na które wydatkowane są  fundusze budżetu gminy nie 
pochodzące z wyodrębnionej kwoty na fundusz sołecki. 

Przewodniczący Rady podsumowując stwierdził, że zmiany zazwyczaj budzą  
niepokój. Niemniej jednak oznajmił, że te zmiany są  uzasadnione merytorycznie 
i finansowo. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały więcej nie mieli, 
więc przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 

za- 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 9 porządku obrad: podjęcie 

uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Cewice. Poinformował  
również, że na ręce Przewodniczącego Rady Gminy wpłynął  wniosek Wójta 

Gminy o odwołanie skarbnika Gminy Cewice wraz z projektem uchwały 

w związku z przejściem na świadczenie emerytalne obecnej Pani Skarbnik. 

Wyjaśnień  do uchwały udzielił  Wójt Gminy Cewice na podstawie uzasadnienia 

stanowiącego załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
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Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 

uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Pan Grzegorz Partyka przedstawił  pozytywną  opinię  do odczytanego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Cewice. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 

uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Maria Bachan - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej również  przedstawiła 
pozytywną  opinię  do projektu uchwały w imieniu w/w Komisji. 

Pozytywną  opinię  do odczytanego projektu uchwały przedstawiła również  Pani 
Anna Kubica w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 
i Sportu Rady Gminy Cewice. 

Przewodniczący Rady zapytał  się  Wójta o przyszłość  w tej kwestii. 

Pan Wójt poinformował, że przedstawi stosowne rozwiązania na najbliższej 
sesji Rady Gminy, lub w pierwszej dekadzie maja br. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały ze zmianą  zgłoszoną  przez 
Skarbnika Gminy: 
za- 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 10 porządku obrad: podjęcie 
uchwały w sprawie przekazania według właściwości petycji w przedmiocie 
wyrażenia opinii w sprawie przeprowadzenia referendum ludowego. 

Wyjaśnień  do uchwały udzielił  Wójt Gminy Cewice na podstawie uzasadnienia 
stanowiącego załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Pan Grzegorz Partyka przedstawił  pozytywną  opinię  do odczytanego projektu 
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uchwały w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Cewice. 
Podkreślił, że kwestie przeprowadzania referendum w sprawie akceptacji 
„Nowego Kodeksu Wyborczego oraz Nowego Ustroju Prezydencko-Ludowego 
dla Polski" dotyczą  spraw ogólnokrajowych, pozostających poza zakresem 
właściwości i kompetencji rady gminy. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za- 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 11 porządku obrad: podjęcie 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę  nieruchomości 
stanowiących mienie gminy Cewice. Zaznaczył, że dzierżawa ma obejmować  
okres 3 lat zgodnie z rekomendacją  stosownej komisji Rady Gminy Cewice. 

Wyjaśnień  do uchwały udzielił  Wójt Gminy Cewice na podstawie uzasadnienia 
stanowiącego załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 

uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 

przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 

za- 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 12 porządku obrad: podjęcie 
uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy Cewice na rok 
2021". 
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Wyjaśnień  do uchwały udzielił  Wójt Gminy Cewice na podstawie uzasadnienia 

stanowiącego załącznik nr i ł  do niniejszego protokołu. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 

uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Radna Marzena Reclaf wspomniała o znaczących kosztach realizacji „Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt 
na terenie Gminy Cewice na rok 2021" w stosunku do ościennych gmin 

i przedstawiła koszty realizacji tegoż  programu w sąsiednich gminach. 

Pan Wójt wskazał  na specyfikę  Gminy Cewice w związku z b. dużym 
zalesieniem. Niemniej jednak dokona szczegółowej analizy kosztów 

omawianego programu. Omówił  także kwestie organizacyjne opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi. 

Radny M. Grybisz przedstawił  przykłady usuwania nieżywych zwierząt 
w miejscowości Unieszyno. 

Radny Tryba wskazał  na istotność  kwestii finansowych związanych z realizacją  
omawianego programu. 

Wójt podkreślił, że będzie się  starał, aby ta kwota była niższa w przyszłym roku. 

. Radna M. Bachan wskazała na ważność  programu. Poprosiła o dokonanie 
analizy roku poprzedniego, przeliczenie ilości interwencji i zdarzeń. 

Przewodniczący Rady poprosił  Wójta Gminy o przygotowanie szczegółowej 
informacji dot. wszelkich interwencji i zdarzeń  realizowanych przez firmę  Bajer 
w poprzednim roku. Następnie wyraził  swoje poparcie dla uwag radnej Reclaf 
i Pana Z. Tryby w kwestii zbyt wysokich kosztów związanych realizacją  
omawianego programu. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały więcej nie mieli, 
więc przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za- 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 
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Ad. 13 

Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 13 porządku obrad: podjęcie 
uchwały w sprawie przekazania projektu regulaminu dostarczania wody 
i odprowadzenia ścieków obowiązującego na terenie Gminy Cewice do organu 
regulacyjnego. 

Wyjaśnień  do uchwały udzielił  Wójt Gminy Cewice na podstawie uzasadnienia 
stanowiącego załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. Szczegółowych 
informacji udzielił  radca prawny - Pan P.C. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Radny G. Partyka pytał  o kwestie podłączeń  „deszczówek" do sieci 

kanalizacyjnej. 

Pan Wójt wyjaśnił, że jest to duży problem i wiąże się  to z kosztami dla Gminy, 
jednak planuje dokonać  kontroli w tym zakresie w przyszłości. Omówił  kwestie 
wymiany wodomierzy na terenie Gminy Cewice z uwagi na duże straty 

finansowe. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały więcej nie mieli, 

więc przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 

za-14, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 14 

Wójt Gminy Cewice na początku poinformował, że uchwały z ostatniej sesji 

zostały przekazane do organów nadzoru, które nie wniosły uwag. Ponadto dwie 

uchwały wymagające publikacji zostały opublikowane w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Pomorskiego. Następnie przedstawił  blok 

informacyjny na poniższe tematy: 

• epidemia koronawirusa na terenie Gminy Cewice oraz szczepienia 
przeciw Coyid 19 i dowóz mieszkańców na szczepienia, 

• wymiana oświetlenia ulicznego na LED na terenie Gminy Cewice, 
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• planowane wybory Sołtysa w Pieskach. 

Ad. 15 

Przewodniczący Rady odczytał  niw opinie wypracowane prze komisje stałe 

Rady Gminy Cewice: 
a) pismo nr OOS.0012.3.4.2021 z dnia 02.03.2021 r. - opinie Komisji 

Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

Rady Gminy Cewice (załącznik nr 13 do niniejszego protokołu). 

Następnie Pan Keller przypomniał  o konieczności składania przez radnych 

oświadczeń  majątkowych do końca kwietnia br. 

• 
Ad. 16 

Radny Z. Tryba miał  pytania w kwestii rozprawy apelacyjnej w Gdańsku, 

w sprawie niewykonania przez wykonawcę  w terminie sieci kanalizacyjnej 

w Siemirowicach. 

Wójt poinformował, że sprawa trafiła do sądu I instancji do ponownego 
rozpatrzenia. 

Pan P. C. - radca prawny Urzędu Gminy w Cewicach udzielił  również  wyjaśnień  
w powyższej kwestii. 

S 
Radny M. Grybisz zwrócił  uwagę  na nieprecyzyjne informacje dla mieszkańców 
gminy w kwestii obniżenia opłat w przypadku kompostowania bioodpadów. 

Pan Wójt poinformował, że precyzyjne informacje zostaną  przekazane 
mieszkańcom Gminy Cewice poprzez wysłanie informacji sms, zamieszczenie 
ich na Facebooku oraz na tablicy ogłoszeń. Poprosił  również  Sołtysów 
o przekazywanie właściwych informacji mieszkańcom gminy. 

Pani A. Kubica - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, 
Kultury i Sportu przedstawiła informacje na temat działalności OPS 
w Cewicach, w szczególności omówiła kwestie udzielanej pomocy rzeczowej 
dla mieszkańców Gminy Cewice. 

Radna M. Reclaf poprosiła Wójta Gminy o przedstawienie informacji na temat 
planowanej budowy sieci gazociągowej na terenie Gminy Cewice. 
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P R ZEWO ĄCY RADY 

Wies „ W Keller 

Wójt poinformował, że planowane jest zakończenie realizacji tegoż  zadania do 
końca roku 2022 (Siemirowice i Cewice). W perspektywie planuje się  budowę  
sieci gazociągowej w innych miejscowościach Gminy Cewice. Omówił  również  
kwestie sprzeciwiania się  mieszkańców gminy w tym zakresie. 

Przewodniczący Rady przedstawił  informacje na temat uzgodnień  dot. 
projektowanej sieci gazociągowej z Lasami Państwowymi. Następnie złożył  
życzenia Wielkanocne. 

Wójt Gminy również  złożył  życzenia z okazji zbliżających się  Świąt 
Wielkanocnych. 

Ad. 17 

W związku z brakiem interpelacji, zapytań, postulatów i oświadczeń  
zgłaszanych na poprzedniej sesji, nie było również  na nie odpowiedzi. 

Ad. 18 

Sołtysi nie mieli możliwości zajęcia głosu w tym punkcie z uwagi na fakt, iż  
mogli obserwować  sesję  Rady Gminy Cewice wyłącznie online z uwagi na 

zachowanie środków bezpieczeństwa w związku z panującą  epidemią  
Koronawirusa. Ponadto przed sesją  Rady Gminy Cewice do biura rady, ani też  
do Przewodniczącego Rady, Sołtysi z terenu Gminy Cewice nie wnieśli żadnych 

uwag bądź  informacji na sesję  w sposób pisemny. 

Ad. 19 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XXV sesji Przewodniczący Rady 

Pan Wiesław Keller podziękował  zebranym za przybycie i zamknął  obrady 

ogodz. 1500. 

Protokół  sporządziła: 
Dnia 01.04.2021 r. 

INSP/KT0R 
ds. obsługi organwsamorządQwy 

inż. LidSchulz 
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